
Protokół Nr XXXII /09
z XXXII Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 29 stycznia 2009 r

Posiedzenie XXXII Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali
narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według
poniższego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009r. ,
2) zaciągnięcia pożyczki długoterminowej,
3) zmiany do uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Narodowego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach
Mechanizmu Finansowego EOG,
4) wyposażenia w majątek Bieszczadzki Zespół Szkół Zawodowych
w Ustrzykach Dolnych,
5) realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego
Kapitał Ludzki 2007 - 2013,
6) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie
finansowym dla Powiatu Bieszczadzkiego na 2009 rok,
7) uchwalenia programu współpracy Powiatu Bieszczadzkiego
w 2009r. z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których
mowa wart. 3 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie.

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.
6. Informacja o współpracy powiatu z Nadleśnictwami w 2008 roku.
7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
9. Zakończenie obrad sesji.



Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XXXII Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych obecnych
jest 13 radnych (zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady są
prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.
Propozycji zmian nie było.

Ad.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyjąć go bez odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 4, pkt.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się zmniejszyć budżet powiatu o kwotę 56.564,40 zł.
Znane są już wyniki naboru RPO w dziedzinie dróg powiatowych. Decyzją
Zarządu Województwa Podkarpackiego tylko jeden złożony wniosek otrzyma
dofinansowanie "Poprawa dostępności komunikacyjnej Bieszczad.
Modernizacja drogi powiatowej Nr 2296R Ustjanowa - Daszówka - Czarna".
Drogi złożony wniosek na drogę Wojtkowa-Nowosielce Kozickie, niestety nie
otrzymał wystarczającej liczby punktów, jednym z głównych powodów jest zbyt
krótki odcinek drogi.



W związku ze złożonymi wnioskami był wymóg aby 160 tys. zł. było zapisane
w uchwale budżetowej, a skoro jeden projekt nie otrzymał dofinansowania to
trzeba teraz te środki wycofać z budżetu.
Otrzymaliśmy również pismo, że w tym roku nie ruszy informatyzacja szpitali.
Na pewno jest to szkodą dla szpitala, gdyż nas nie stać aby z własnych środków
przeprowadzić informatyzacji szpitala. Na razie nie ma pewności czy to będzie
w tym roku czy nie, dlatego również musimy wycofać z budżetu środki
finansowe zabezpieczone na wkład własny do tego programu.
Kwotę 150 tys. zł. proponuje się przeznaczyć na dokumentację techniczną do
wniosków jakie będą składane, będą to drogi Gminy Ustrzyki Dolne, Lutowiska
i Czarna. Nie jesteśmy w stanie na razie określić jakie to będą drogi, gdyż
będzie to uzależnione od naboru następnych programów.
Nie ruszył jeszcze II nabór programu Polska - Słowacja, Polska - Ukraina
jeszcze w ogóle nie był ogłoszony.
Proponuje się również 200 tys. zł. przeznaczyć na wkład własny do klęsk
żywiołowych. Dziś otrzymaliśmy pismo z zaproszeniem na 4 lutego br. po
odbiór promessy, będzie to 200 tys. zł. na klęski żywiołowe oraz odbudowę
dróg, nie wiadomo jeszcze ile będzie na osuwiska.
Pozostałe 479 tys. zł. proponuje się wpisać na zakład usług pozostałych
w starostwie, będą to środki wykorzystywane tylko do wkładu własnego
składanych projektów.
Proponuje się również przeznaczyć 60 tys. zł. na dofinansowanie do zakupu
wyposażenia do karetki.
Chcemy również złożyć wniosek o pożyczkę do WFOŚ i GW, chodzi
o zabezpieczenie wkładu własnego do projektu modernizacji kotłowni
w szpitalu.
Kwotę 6 tys. zł. proponuje się przeznaczyć jak co roku na ochronę dziedzictwa
kulturowego i ochronę zabytków. Procedura przyznawania dotacji jak
w ubiegłym roku.

Następnie głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Informuję Państwa, że § 4 dotyczy pożyczki z WFOŚ i GW. Zaplanowany
deficyt na 2009 rok to kwota 435.870,40 zł. ,który będzie pokryty kredytem
bankowym oraz pożyczką w kwocie 250.000,00 zł.
W § 5 to dotacja podmiotowa z budżetu dla organizacji pozarządowych dla
WTZ w kwocie 55.290,00 zł. , oraz dotacja celowa w kwocie 6.000,00 zł. na
dofinansowanie zadań w zakresie kultury fizycznej.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 5, pkt.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej.

Głos zabiera Pani Barbara Pa bis -Skarbnik Powiatu
Projekt ten dotyczy pożyczki długoterminowej zaciągniętej w WFOŚ i GW
w Rzeszowie na zadnia realizowane w SPZOZ w Ustrzykach Dolnych .. jest to
wymiana starych urządzeń kotłowni na nowe energooszczędne.
Zadanie to będzie realizowane z Funduszy Norweskich. Spłata pożyczki
następować będzie w latach 2010-2017 z dochodów powiatu tj. udziałów
powiatu w podatkach dochodowych od osób fizycznych i prawnych oraz
subwencji ogólnej.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zmiany do uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Narodowego
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach Mechanizmu
Finansowego EOG.



Głos zabiera Pani Barbara Pa bis -Skarbnik Powiatu
30 grudnia 2008 roku Państwo Radni podjęliście uchwałę w sprawie przyjęcia
dotacji z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
w ramach Mechanizmu Finansowego EOG. W § 2 nie było zapisu okresu
realizacji.
Proponuje się aby dopisać okres realizacji 2009 rok.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyposażenia w majątek Bieszczadzki Zespół Szkół Zawodowych
w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
W Bieszczadzkim Zespole Szkół Zawodowych w Ustrzykach Dolnych pod
koniec 2008 roku był przeprowadzony remont łazienek i wymiana okien na
wartość 40.950,01 zł. o mi tę wartość proponuje się zwiększyć wartość
budynku BZSZ w ramach doposażenia w majątek.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 4, pkt.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie realizacji projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego
Kapitał Ludzki 2007 - 2013,

Głos zabiera Pani Jowita Lach - Kierownik PCPR
W ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki priorytet VII pn. Promocja
integracji społecznej Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie przygotowało
projekt systemowy na rok 2009 pt. Program aktywizacji społecznej
w Powiecie Bieszczadzkim, który jest kontynuacją zadań z roku ubiegłego.
Realizacja tego projektu obejmuje okres od l stycznia do ostatniego grudnia
2009 r. Głównym celem projektu jest ZWIĘKSZENIE POTENCJAŁU
SPOŁECZNEGO I ZAWODOWEGO OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH
ORAZ WYCHOWANKÓW RODZIN ZASTĘPCZYCH I PLACÓWEK
OPIEKUŃCZO- WYCHOWA WCZYCH
W ramach projektu aktywizacją objętych zostanie 16 osób, które odbędą kursy
bądź szkolenia zawodowe dobrane według ich indywidualnych potrzeb.
W ramach opisywanych działań 14 osób niepełnosprawnych skorzysta
z turnusu rehabilitacyjnego. Wszystkie osoby objęte wsparciem mogą
uczestniczyć również w treningach kompetencji oraz indywidualnych zajęciach
z doradcą zawodowym skutkujących nabyciem lub podniesieniem kompetencji
o charakterze zawodowym zgodnie z ich predyspozycjami.
W ramach projektu zatrudniony jest doradca ds. osób niepełnosprawnych co
przyczynia się do zwiększenia skuteczności pracy socjalnej w Powiecie
Bieszczadzkim. Koszt całego projektu wynosi 190 780 zł. w tym środki
Europejskiego Funduszu Społecznego stanowią prawie 900/0 tj. 170 484 zł.
Realizacja projektu przyczyni się do zwiększenia perspektyw społecznych
i zawodowych na rynku pracy podopiecznych Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie poprzez nabycie, podniesienie lub zmianę ich kwalifikacji
i kompetencji zawodowych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 4, pkt.6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w planie finansowym dla
Powiatu Bieszczadzkiego na 2009 rok.

Głos zabiera Pani Jowita Lach - Kierownik PCPR
Przedstawiono wstępny projekt podziału środków finansowych
w budżecie PFRON dla powiatu bieszczadzkiego na rok 2009 przy akceptacji
Zarządu Powiatu oraz Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej.
Potrzeba ta wynika z zaciągniętych zobowiązań w latach ubiegłych i ma
głównie na celu akceptację wypłaty środków finansowych na działalność
bieżącą Warsztatów Terapii Zajęciowej w Ustrzykach Dolnych.
Mając na uwadze powyższe argumentacje proszę
o zaakceptowanie projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 4, pkt.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Bieszczadzkiego
w 2009r. z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa wart.
3 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie.

Głos zabiera Pan Zygmunt Krasowski - Wicestarosta
Zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie
z 2003 roku samorządy mają obowiązek zlecenia pewnych zadań w tym
organizacje. Na rok 2009 uchwała ta zawiera katalog zadań w zakresie
promocji, kultury, sportu, sztuki, ochrony zdrowia i zabytków. Stosowne środki
na ta działalność są zapisane w budżecie powiatu.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj.
z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.
Proszę Pana Starostę o zabranie głosu.

Sprawozdanie

Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym jeden raz w roku starosta składa
sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.
Państwo Radni otrzymaliście to sprawozdanie w formie pisemnej więc wiadomo
kto jest w składzie tej komisji.
Na poszczególne posiedzenia zapraszani byli przedstawiciele Straży Granicznej,
Służby Celnej, Prezesi Spółdzielni Mieszkaniowych. Kilkakrotnie omawianym
tematem była organizacja ruchu w mieście. W obecnej chwili jest
opracowywany projekt przez Urząd Miejski. Zajmują się tym projektanci,
którzy znają się doskonale inżynierię ruchu drogowego i w niedalekim czasie
maja zaproponować sprawniejsze poruszanie się po mieście oraz parkowanie
samochodów.
Jedną z ważniejszych spraw jaką udało się załatwić to zlikwidowanie po
stronie ukraińskiej w Siankach składowiska odpadów niebezpiecznych (środki
ochrony roślin pestrycydy-herbicydy) gromadzone w betonowych pojemnikach
w niedalekiej odległości od przepływającej rzeki San. Więc źródła Sanu będą
już czyste.
Na naszym terenie nie wystąpiły nadzwyczajne przypadki zagrożenia
bezpieczeństwa. Jedynie powódź w lipcu 2008 r. wyrządziła duże szkody ale
udało się po części ze środków pozyskanych z MSW i A zabezpieczyć drogi
osuwiska i przepusty.
Poczyniono również duże starania o utworzenie Powiatowego Centrum
Powiadamiania Ratunkowego, jeśli zmieni się ustawa o powiadamianiu
ratunkowym to pewnie się uda to utworzyć.



Niestety nie udało się pozyskać dodatkowych etatów dla Komendy Powiatowej
Państwowej Straży Pożarnej i Komendy Powiatowej Policji, mam nadzieję że
uda się to w tym roku.

Następnie glos zabiera Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Wczytując się w to sprawozdanie, chciałbym przytoczyć Państwu pewne liczby.
Otóż w roku 2008 granicę państwa przekroczyło 2.086.196 osób, natomiast
samochodów przejechało 752788 , średnio dziennie granice przekracza 2057
pojazdów. Widać jaka to wielkość, jaki to problem i jakie z tym wiążą się
zadania. Dziękuję Panu Staroście za przedstawienie sprawozdania.

Ad. 6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja o współpracy
powiatu z Nadleśnictwami w 2008 roku.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Jeśli chodzi o podsumowanie współpracy to najprzyj emnleJ sza dla nas jest
chwila gdzie możemy pokazać przykład doskonałej współpracy Rady Powiatu
i Zarządu z Nadleśnictwami, które zarządzają naszymi lasami.
Następnie Starosta przedstawia prezentacje nt. współpracy, która stanowi
załącznik do protokołu.
Po przedstawionej prezentacji Starosta i Przewodniczący Rady dziękując za
bardzo dobrą współpracę wręczają upominki dla przedstawicieli Nadleśnictw.

Następnie głos zabiera Pan Stanisław Nahajowski, który również bardzo
dziękuje za bardzo dobrą współpracę z Nadleśnictwem Ustrzyki Dolne.
Gdyby nie przychylność Nadleśniczego to zawody sportowe nie mogłyby się
odbyć.

Ad.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych.
Interpelacji i zapytań nie było.



Ad. 8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.
Proszę przewodniczących Komisji o przygotowanie planów pracy na 2009 rok,
gdyż na następnej Sesji musza zostać uchwalone.
Informuje również o tym, że wspólnie z Rejonem Stary Sambor planujemy
wspólną sesje która przewidziana jest prawdopodobnie na 20 lutego.

Następnie głos zabiera Radny Pan Marek Andruch
W ubiegłym roku realizowaliśmy 2 duże projekty Polsko - Ukraińskie.
Składam serdeczne podziękowania za pomoc w przekraczaniu przejścia
granicznego, gdyż bez okazanej nam życzliwości ta współpraca nie miałaby
sensu.
Mam jeszcze pytanie do Dyrektora SPZOZ odnośnie tych środków jakie szpital
musi zwrócić do NFZ i kiedy będzie wreszcie plan restrukturyzacji szpitala?

Następnie glos zabiera Radny Pan Franciszek Konopelski, który ma
zastrzeżenia co do lokalizacji pogotowia w Ropience.
Wnioskuje, aby zastanowić się nad przeniesieniem karetki do Wojtkowej bądź
zupełną likwidacja tej podstacji. Uzasadnia to problemami z dojazdem do
Ropienki.

W odpowiedzi głos zabiera Pan Marceli Kuca - Dyrektor SPZOZ
w Ustrzykach Dolnych
Jeśli chodzi o pytanie Radnego Andrucha to zwrot środków do NFZ nastąpił za
świadczone usługi za 2007 rok. Wynikało to z rozporządzenia Ministra Zdrowia
za nieprawidłowe prowadzenie dokumentacji medycznej i prowadzenia
właściwego kwalifikowania procedur medycznych w zakresie ilości jak i
zabiegów. My stosunkowo i tak mało zwróciliśmy. Dotyczy to całego szpitala a
nie mówi się, że tylko oddziału rehabilitacji. Raz na 5 lat NFZ przeprowadza
takie kontrole w stosunku do świadczeniodawców.
Natomiast jeżeli chodzi o umiejscowienie zespołu ratownictwa medycznego w
podstacji w Ropience to wynika to z wniosku złożonego jeszcze przez
dyrektora Roczniaka do Wojewody Podkarpackiego w sprawie wpisania do
rejestru umiejscowienia zespołu ratownictwa w Ropience. Jest to podyktowane
ustawą o ratownictwie medycznym w zakresie przestrzegania czasu dojazdu do
miejsca zdarzenia. Więc wybór Ropienki to wybór lat poprzednich.
Wszystkie miejscowości w rejonie podstacji w Ropience to ok. 1000
mieszkańcow , także w stosunku do Wojtkowej czy Trzciańca to tam jest
połowa tych mieszkańców.



Na dzień dzisiejszy droga jest przejezdna, samochód jest napędzany na 4 koła
wiec nawet w trudnych warunkach atmosferycznych na pewno sobie poradzi
i w krótkim czasie zespół dojedzie do miejsca wezwania.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Wiadomo, że zespół wyjazdowy w Ropience nie uzyskał akceptacji mmistra,
W momencie wycofania stamtąd karetki pacjenci będą odwożeni do Leska
i Przemyśla a nam nie o to chodzi.
Pod koniec miesiąca będziemy pisać kolejne pismo Pana Wojewody o
utworzenie tej podstacji w Ropience aby znalazła się w systemie aby móc
otrzymać zwrot środków utrzymania tej karetki. Uważam, że jest to zasadne.

Głos zabiera Pan Marceli Kuca - Dyrektor SPZOZ w Ustrzykach Dolnych
Informuję, że w Ropience jest zespół dwuosobowy z samochodem. W obecnej
chwili dzierżawimy pomieszczenie i koszty w zasadzie są finansowane
z ratownictwa medycznego, nie obciąża to szpitala.
Myślę tak jak Pan Starosta powiedział, że jest zasadne funkcjonowanie tej
podstacji w Ropience.
Jeśli chodzi o restrukturyzacje szpitala to są dwa wyjścia. Jedno z nich to aby
zniwelować całkowicie straty finansowe, które szpital ponosi co roku-trzeba
byłoby zlikwidować wszystkie oddziały zabiegowe naszego SPZOZ i stworzyć
inną działalność w zakresie świadczeń medycznych, jakiś zespół opiekuńczo
leczniczy, jakieś mniej kosztochłonne zakresy świadczeń, które pozwoliłyby
aby koszty szpitala się równoważyły. Plan powstanie wtedy kiedy będą
odpowiednie narzędzia prawne.

Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Jest opracowany tzw. plan B przez Panią Minister Kopacz, gdzie jest
wyrysowany pewien schemat ale nie wiadomo kiedy będzie realizowany.
My również nie siedzimy z założonymi rękami, swoimi siłami jakoś
podejmujemy się tej restrukturyzacji.
Natomiast nie mamy takich możliwości aby już próbować przekształcać szpital
w spółkę i nie wiem czy jest taka potrzeba. Wiele szpitali nie jest
przekształconych, ale warunkiem uzyskania środków jest plan restrukturyzacji
szpitala. Pewną sprawąjest to, że jeżeli się szpitala nie przekształci to nie będzie
oddłużenia. I w pewnym momencie dojdziemy do takiej sytuacji gdzie
będziemy musieli rozważyć czy przekształcamy szpital czy nie, czy
skorzystamy z oddłużenia czy tez nie. Na pewno do programu restrukturyzacji
musimy przystąpić bardzo szybko i jeżeli ma to robić ktoś z ministerstwa to
niech będzie to pewne, że będzie miało akceptacje na wszystkich szczeblach
tam gdzie ma być opiniowane.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak wyjaśnia, że ten program
restrukturyzacji zależał będzie od tego w jakim kierunku pójdzie
ustawodawstwo.

Następnie głos zabiera Radny Pan Marek Andruch
Jeżeli okaże się, że ta reforma nie wyjdzie, to co wtedy będzie? Dług szpitala
ciągle narasta i jest coraz trudniejsza sytuacja. Jak będzie to wszystko
funkcjonować jak będzie to przekształcone w spółkę?

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Nie wprowadzajmy się w błąd, ze spółka to jakieś nieszczęście.
To nie spółka prawa handlowego, która nastawiona jest na zysk i której
podmiotami są osoby fizyczne czy prawne, ich właścicielami byłyby samorządy
i one jako właściciel spółki odpowiadają za ten szpital. Chodziło o to aby ten
szpital upodmiotowić ale to niestety się nie udało. W obecnej chwili czekamy na. ..mne rozwiązanie.
Moim zdaniem każde rozwiązanie jakiego byśmy się teraz podjęli to przynosi
pewne niebezpieczeństwo. Poczekajmy jeszcze trochę na wprowadzenie tych
przepisów.
Doskonale rozumie w tej chwili decyzje dyrekcji szpitala.
Zadaniem dyrekcji szpitala jest to aby obniżać koszty i zwiększać przychody
i z tego będziemy ich rozliczać.

Następnie głos zabiera Pan Marceli Kuca - Dyrektor SPZOZ w Ustrzykach
Dolnych
Zgodnie z poleceniem służbowym, jakie otrzymałem od Starosty po bilansie za
2008 rok przygotujemy analizę gwarantowania działalności szpitala
i przedstawimy co, gdzie i jakie powstają koszty i jakie są możliwości
uzyskania dochodów.
Myślę, że w niedługim czasie przedstawimy ten plan Zarządowi Powiatu.

Głos zabiera również Stanisław Nahajowski, który prosi o wsparcie finansowe
na Bieg Lotników, gdyż potrzebny jest każdy grosz.

Ad.9

Wiceprzewodniczący Rady Pan Stanisław Kaczmaryk
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie obrad sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XXXII Sesję Rady
Powiatu.

Przewodniczący Rady Powiatu
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